

《单词百科:modulator是什么意思?modulator怎么发音?modulator的解释和用法》

英语单词modulator是什么意思?modulator怎么读?modulator怎么发音?简答网为您整理了modulator的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



modulator怎么读

modulator的读音:[m djuleit]

modulator的意思

1、n.调节器;调制器;

modulator的相关词组

1、aural modulator 伴音信号调制器;

2、amplitude modulator 调幅器;

3、allosteric modulator 别构调节物;

4、brilliance modulator 亮度调制器;

modulator的双语例句

1、The modulator converts the analog-input signal into a high-speed , pulse-wave representation.

调节器将模拟输入信号转换为 高速 脉冲波形.

2、Conclusion: AbE is potentially a biological response modulator for hemopoietic and immuno-regulstion.

结论: AbE有可能成为一种能改善造血与免疫功能的生物反应调节剂.

3、A modulator reduces the quantization error of the frequency divider.

调制器减少该分频器的量化误差.

4、High stability PLL-modulator and high sensitivity receiving demodulator are introduced.

介绍了高稳定锁相调制和高灵敏度的接收解调.

5、Objective To synthesize raloxifene hydrochloride, which is a selective estrogen receptor modulator.

目的合成选择性雌激素受体调节剂盐酸雷洛昔芬.

6、An acoustooptic modulator, operating at $10.6\ \mu\text{m}$ is designed and made.

设计制作了 $10.6\ \mu\text{m}$ 声光调制器.

7、The noise spectrum at the modulator output is not flat.

调节器输出的噪声频谱并不平滑.

8、They have an oversampling mechanism a modulator, and a digital filter.

它有过采样结构、 调节器和数字滤波器.

9、MODULATOR 6-WAY CONNECTOR (HCU END)

调谐器6路接头 (HCU端)

10、Pulse width modulator and sample maintenance installment.

脉冲宽度调制器和取样保持装置.

11、CCK, as a neurotransmitter or modulator, has neuroprotective and neuroreparable effects.

作为一种神经递质或调质, CCK具有神经保护和修复作用.

12、A novel optical quantizer that based on travel wave modulator is proposed.

介绍了一种基于行波调制器的光量化器.

13、A novel Electrooptical modulator with standing microwave electrode is designed and fabricated.

设计并制作了一种采用微波驻波电极的电光调制器,该调制器被用于光谱展宽.

14、Keywords: modulation, extinction ratio , silicon micromachined, Fabry-Perot, light switch, modulator.

关键词: 调制,对比, 矽微加工, 法布里 - 珀罗, 光开关, 调制器.

15、The floating board modulator has been widely used in modern radar transmitter.

浮动板调制器在现代雷达发射机中得到了广泛应用.

以上是简答网为您整理的modulator怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于m

odulator的用法、

modulator的释义、modulator的相

关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/modulator>